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 Wethouder Vink-van Bruggen 
VRK: Bestuurscommissie Publieke Gezondheid
Onderdeel van de beraadslaging is het wel of niet uittreden van Uitgeest. Inmiddels is 
duidelijk dat die gemeente gekozen heeft voor een samenwerking/ambtelijke fusie met 
Bergen, Castricum en Heiloo. Bij uittreden t.z.t. zal het financiële gevolgen hebben voor deze 
regio. 
Er is inmiddels een plan van aanpak inzake alcoholbeleid n.a.v. cijfers over het 
alcoholgebruik van jongeren. Voorlichting en handhaving zal ingezet moeten worden als 
belangrijk middel. Dit jaar komt er een extra JGZ contactmoment bij adolescenten 15-16 
jarigen. Per 1 januari 2015 wordt het wettelijk verplicht en komt het in het basispakket 
jeugdgezondheid. Het jaarplan Veiligheidshuis Kennemerland is vastgesteld. Bij de 
kadernota van de begroting 2015 is afgesproken om 5% te bezuinigen d.m.v. efficiëntie en 
niet op de taken.
 Portefeuillehouderoverleg Onderwijs, Jeugd, Welzijn, Zorg en WMO
Ten aanzien van het portefeuillehoudersoverleg sociaal domein IJmond, Zuid Kennemerland 
en Haarlemmermeer zijn nog veel onzekerheden. Voorbereidingen lopen goed, onduidelijk 
blijft wat de budgetten zullen zijn. Het streven is om voor 1 oktober meer duidelijkheid te 
kunnen verschaffen. Wat duidelijk is partijen hebben veel belang bij samenwerken. 
Doelgroepenvervoer: N.a.v. een onderzoek gesubsidieerd door de provincie blijkt dat er veel 
mogelijkheden zijn om specifieke doelgroepen samen te voegen. Onze regio is inclusief de 
Haarlemmermeer. 
OV taxi blijft iedereen bezighouden n.a.v. een bezoek van gedeputeerde Post blijkt dat de 
provincie zich wil terugtrekken. 
Samenwerkingsverband voor onderwijs Zuid Kennemerland hebben het ondersteuningsplan 
passend onderwijs getekend. 
 Portefeuillehouderoverleg Volkshuisvesting
Na een succesvolle pilot "huren bij de buren" hebben we nu een pilot "huren bij de 
overburen" Zuid Kennemerland, IJmond. De stukken daarover zijn als C-stuk toegezonden 
aan de commissie. 
Er komt n.a.v. een RIGO onderzoek een uitdraai per gemeente van de woningbehoefte. 
De nieuwe huisvestingswet zal eerdaags door de Kamer worden vastgesteld. 
 
Intergemeentelijke afdeling Sociale Zaken (IASZ)
De voorlopige cijfers 2013 zijn bekend. Ook binnen de IASZ wordt veel energie gestoken in 
de aanpak Jeugdwerkeloosheidsbestrijding. Jongeren met of zonder startkwalificatie worden 
een op een begeleid om te komen tot een vervolgopleiding of naar werk. Er gaat een brief 
naar alle bedrijven in onze gemeente om ze te stimuleren en uit te leggen welke voordelen er 
zijn om jongeren/jeugd in dienst te nemen. 
 Gemeentebelastingen Kennemerland-Zuid (GBKZ)
Gemeentebelastingen Zuid Kennemerland zijn op een nieuw automatiseringssysteem 
overgegaan. Alles is er op gericht om te voorkomen dat binnen de GBKZ er veel 
bezwaarschriften komen. Alle belastingaanslagen zijn op tijd verzonden. 
 GR vroegtijdig schoolverlaten en schoolverzuim
De aanpak is sluitend. De regio behaalt al de nodige successen door de intensieve en 
resultaatgerichte aanpak waardoor voortijdig schoolverlaters fors daalt in deze regio. 
NV Bank Nederlandse Gemeenten



Er is bericht ontvangen dat het dividend over het afgelopen jaar lager zal uitvallen 
 Paswerk (NV Werkvoorzieningschap Zuid-Kennemerland)
Binnenkort komt er een notitie van de werkgroep "Participatiewet en de rol van Paswerk" 
over de gevolgen van onze keuze over de toekomst van Paswerk scenario 5.
De IASZ gemeenten gaan er vanuit dat de herstructurering van de gemeenschappelijke 
regeling geen frictie kosten meebrengt
Stichting Openbaar Primair Onderwijs Zuid-Kennemerland (Stopoz)

Voor de themabijeenkomst van mei wordt een gesprek met het bestuur van de STOPOZ 
georganiseerd
Burgemeester Heiliegers
VRK: Algemeen Bestuur en Bestuurscommissie Openbare Veiligheid
- Brandweerkazerne Halfweg is op 8 maart in gebruik genomen.
- Integraal veiligheidsbeleidsplan wordt in uitvoeringsplan gebracht. Extra focus op 
woninginbraken in en rondom Spaarndam.
- Wereldtop 24-25 maart Nucleair Security Summit is voorbereid. Sugar City terrein wordt 
gebruikt door hulpdiensten. Communicatie naar bewoners via de nieuwsbrief.
 
Schadeschap Luchthaven Schiphol
De gemeenschappelijke regeling wordt verkleind. Het college is voornemens uit te stappen 
omdat wij geen belang meer hebben bij de regeling. Haarlemmermeer, het rijk en de 
provincie blijven wel deelnemen. 

Recreatieschap Spaarnwoude
-          Adviescommissie ambtelijk en DB bespreken varianten van bezuinigen en inkomsten 
genereren. Paar voorbeelden: Wegen en riolering in beheer bij gemeenten, meer 
evenementen, Reclamemasten, Windturbines, Lagere onderhoudsniveau’s.
-          Verdere samenwerkingen i.h.k.v. MRA besproken. Dit gebied is vooral voor de gehele 
regio van belang.
 

Bestuurlijke coördinatie regio (BIO)
Geen nieuwe vergadering geweest. Op 28 maart eerstvolgende.
 
Portefeuillehouderoverleg Ruimtelijke Ontwikkeling
Laatste vergadering in de huidige samenstelling van portefeuillehouders geweest. Belang 
van Metropoolregio Amsterdam-west aansluiting zoeken bij gehele MRA wordt onderstreept. 
Verwerking in coalitieakkoorden en collegeprogramma’s wordt sterk geadviseerd..
  
Bestuursplatform Masterplan Noordzeekanaalgebied
Geen nieuwe vergadering geweest. Wel is aangegeven dat onze gemeente trekker zou 
kunnen zijn op het aspect ‘Compensatie’.
 
Commissie Regionaal Overleg Schiphol
Geen nieuwe vergadering geweest. Wel zijn er volop bestuurlijke contacten met de 
gemeente Haarlem en Provincie inzake tweede tranche Schiphol/Leefbaarheidsfonds met 
een focus op Spaarndam. 26 maart is er een werkbezoek van gedeputeerde Talsma om met 
bewoners te spreken.
 
Wethouder Markus
 Portefeuillehouderoverleg Verkeer en Vervoer

 Geen bijzonderheden



Portefeuillehouderoverleg Natuur, milieu en water

 Geen bijzonderheden

Portefeuillehouderoverleg Economische Zaken

 Geen bijzonderheden

 Eneco Holding NV

 Geen bijzonderheden

Meerlanden NV

Meerlanden bereidt een nieuwe BV structuur voor waardoor het makkelijker wordt om met de 
deelnemende gemeente in te besteden. De notitie van de gemeentesecretaris over dit 
onderwerp is als C-stuk toegezonden.  



Polanenpark BV

Op 17 mei is de eerste paal geslagen voor Air Products

 


